

《单词百科:modernization是什么意思?modernization怎么发音?modernization的解释和用法》

英语单词modernization是什么意思?modernization怎么读?modernization怎么发音?简答网为您整理了modernization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



modernization怎么读

modernization的读音:[m d na ze n]

modernization的意思

1、n.现代化，现代化的事物;

modernization的近义词

1、development n.发展;成长;研制;开发;发展阶段;新进展;新建住宅区;

- 2、innovation n.改革, 创新;新观念;新发明;新设施;
- 3、modernisation n.现代化;现代化事物;
- 4、novelty n.新奇;新奇的事物;新颖小巧而价廉的物品;
- 5、reconstruction n.重建;再现;重建物;复原物;

modernization的双语例句

- 1、Modernization is the key to speed up our agricultural development.

现代化是加快农业发展的关键.

- 2、Stock raising industrialization is the important step that achieves stock raising modernization.

畜牧业产业化是实现畜牧业现代化的重要步骤.

- 3、This will help us achieve modernization.

这有助于我们实现现代化.

- 4、In its absence China would retrogress into division and chaos, and modernization would become impossible.

动摇了中国就要倒退到分裂和混乱, 就不可能实现现代化.

- 5、International competition is a spur to modernization.

国际间的竞争是走向现代化的动力.

- 6、Yesterday, we saw the cloture of the Medicare Modernization Act.

昨天, 我们看到医疗现代化法案的讨论终结.

- 7、The railways have been deprived of the money they need for modernization.

铁路系统被剥夺了那笔需要用于现代化的拨款.

- 8、We should exert ourselves in the struggle for the modernization of science and technology.

我们应为实现科学技术现代化而努力.

9、The modernization of the industry was phased over at 20-year period.

工业现代化分20年逐步实现.

10、Its method should be widely spreaded to stimulate the modernization of literature.

新月的策略应该推而广之成为文学现代化的策略.

11、Empty talk is of no help whatever to our modernization programme.

四个现代化靠空谈是化不出来的.

12、Industrial modernization opens up broad prospects for youth.

工业的现代化为青年开辟广阔的前程.

13、These remarks relate to the industrial modernization.

这些话涉及工业的现代化.

14、Methods of management operation should also be changed to suit the needs of modernization.

管理方法也得改变一下以适应现代化的需要.

15、Great attention shall be paid to the modernization of our country.

必须充分重视我国的现代化问题.

以上是简答网为您整理的modernization怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于modernization的用法、modernization的释义、modernization的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/modernization>